
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. februar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Vil ministeren redegøre for, hvorfor tilkendelsesandelen for seniorpension er faldet mar-
kant efter at administrationen af ordningen overgik fra kommunerne til ATP (i 2021), og 
hvorfor får en tredjedel af ansøgerne fortsat afslag?
Hvad vil ministeren gøre, for at borgere, som lever op til tilkendelseskravene, ikke får 
afslag på grund af manglende vejledning eller en for restriktiv praksis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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